

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

家長通告2024-2025/461 中五級中文科及英文科校本評核安排

敬啟者:

本年度中五級中文科校本評核安排詳情如下。由於校本評核分數會被呈交到考評局作公開考試成績計算之用,請家長多加督促貴子女準時出席。

- 日期: 7月7日及7月8日(中文科);7月10日及11日(英文科)
- 時間: 上午8時10分至下午12時30分
- 地點: 5樓課室
- 備註: 1.無故缺席將以零分處理。

2.如因病缺席,必須提交有效醫生紙,才有機會被安排補考。

如有查詢,請致電2461 1555與盧璚芝老師或劉展耀老師聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年七月二日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

Parent Notice 2024-2025/461 S5 English Subject School-based Assessment Arrangements

Dear Parents,

The details of this year's S5 English subject school-based assessment arrangements are as follows. As the school-based assessment scores will be submitted to the Hong Kong Examinations and Assessment Authority (HKEAA) for public examination grade calculations, parents are kindly requested to ensure student attends punctually.

Date: July 10 & 11 (English) Time: 8:10 AM – 12:30 PM Venue: 5th-floor classrooms

Remarks:

- 1. Unexcused absence will receive zero marks.
- 2. If absent due to illness, a valid medical certificate must be submitted for possible rescheduling of the assessment.

For any inquiries, please contact Ms. KC Lo or Mr. CY Lau at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal

July 2, 2025